
Protokół Nr 5/10 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 27 kwietnia 2010 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Informacja  z działalności BTBS Sp. z o.o. za rok 2009, w tym m.in.: bilans, 

rozliczenie inwestycji „modernizacja budynku po internacie ZSP”- ilość 
sprzedanych mieszkań i za jaką kwotę, wykonanie uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie przydziału lokali mieszkalnych przy ul. Reymonta) oraz zamierzenia 
na rok 2010. 

3.  Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa RIO w załączeniu.  
4.  Sprawy różne. 
5.  Zamknięcie posiedzenia. 

   
 
Ad 1 
 Planowane o godz. 14.30 posiedzenie z uwagi na brak quorum o godz. 1450 
„otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja 
przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-3 
(jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 

Informację  z działalności BTBS Sp. z o.o. za rok 2009, w tym m.in.: 
bilans, rozliczenie inwestycji „modernizacja budynku po internacie ZSP”- ilość 
sprzedanych mieszkań i za jaką kwotę, wykonanie uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie przydziału lokali mieszkalnych przy ul. Reymonta) oraz zamierzenia na 
rok 2010 przedstawił Wł.Szymielewicz, prezes BTBS Sp. z o.o. 

Koszt inwestycji budynku po internacie ZSP wynosił ogólnie 1 mln 900 tys. 
zł, kwota z przetargu opiewała na 1 mln 450 tys. zł. 
 
O godz. 14.50 przybył radny P.Barańczuk. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał jakie jest zadłużenie z tytułu kredytu kupieckiego? 
Prezes – odpowiedział, że brakuje 100 tys. zł do całkowitej spłaty. Wnioski wziął 

wykonawca. Na mieszkaniach Prezes zarobił 400 tys. zł. Na dzień dzisiejszy 
przekazał 1 mln 800 tys. zł. 

J.Harłacz – pytał jaką kwotę uzyskano ze sprzedaży mieszkań? 
Prezes – odpowiedział, że na koniec grudnia 2009 r. - 1 mln 700 tys. zł. 
J.Harłacz – stwierdził, że z informacji wynika, iż BTBS nie ma zysku. Kredyt i 

zysk nie bilansują się. 
 

Komisja przegłosowała wniosek formalny o przedstawienie pełnego rozliczenia 
w formie pisemnej z udziałem głównej księgowej celem wyjaśnienia sprawy, 
głosując: za-3 (jednogłośnie). 

 1



 2

 
W sprawie  przydziału lokali mieszkalnych przy ul. Reymonta w Białogardzie 

Prezes BTBS Sp. z o.o. nie przedstawił żadnych materiałów. 
 

Ad 3 

Komisja zapoznała się z odpowiedzią Prezesa RIO (w załączeniu).  
 

Komisja stwierdziła, że Burmistrz winien przedstawić przebieg postępowań 
dotyczących odwołań od protokołów pokontrolnych i  skutki tych odwołań, 
głosując: za-3 (jednogłośnie). 

 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – poinformował, że zarzuty P.Kołuda umorzył. Radny zgłosił wniosek o 

skierowanie wniosku do rzecznika dyscypliny finansów publicznych.  
P.Barańczuk – poparł radnego J.Harłacza, nawiązując do nagrody dla Pana 

H.Kraczkowskiego w związku z naruszeniami w protokole i ze zmianą 
stanowiska. Jednak Radny proponował wstrzymać się do czasu konsultacji z 
kontrolującym. 

 
 
Ad 4 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych spraw. 
 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
20

zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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